
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2023-04-04 kl 17.30 
 
Plats: Teamsmöte 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Emil Edberg (del av mötet) 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström 

Niklas Wennström 
Samuel Kjellqvist 
Magnus Chröisty 

 
Ej närvarande:  
   
 
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Godkännande av dagordning 
 

o Årsmötet 
o Bygglov baracker Boda 
o Borås Bingo 
o Hyra ishallen 

 
o Genomgång av protokoll från senaste mötet 

 
o Årsmötet 

Peter tar fram dagordning för årsmötet och kontaktar Lasse Wennerholm. 
Respektive område förbereder information från året som gått och skickar det 
till Maria innan onsdag 12/4. Maria sammanställer det inför 
verksamhetsberättelsen. 
Samuel förbereder så att revisorn får de underlag som behövs i tid. 
Budget och verksamhetsberättelse behöver tas fram. 
3-årig verksamhetsplan finns och kan ligga till grund för framtida arbete. 
 
Lokal behöver bestämmas och förslag är att vara i BAIK-stugan om den är 
ledig den 28/5. Peter kontaktar Magnus angående detta. 
 
Peter tar fram en kallelse för årsmötet. 

 
 
 
 
 
 

 



o Bygglov baracker Boda 
Vi har fått information om att barackerna saknar förlängt bygglov från Borås 
Kommun. 
Möte med Håkan Lodin på Borås Kommun planerat till veckan efter påsk för 
att diskutera frågan. 
 

o Borås Bingo 
Borås Bingo vill ihop med Borås Bandy och eventuellt några andra föreningar i 
Borås skapa ett samarbete. 
 
Krävs deltagande på styrelsemöten och ett årsmöte enligt stadgar. 

 
Klubben ska inte kunna förlora något ekonomiskt i samband med detta. 
Endast fina möjligheter för löpande intäkter. 
Ansvarig från Borås Bingo ska återkomma med svar på frågor som Borås 
Bandy ställt kring upplägget. 
 
Något för nya styrelsen att ta beslut om. 
 

o Hyra ishallen 
Rinkbandyn kör 3 gånger per vecka. 
 
 

o Övriga frågor 
Datum för seniorlagsmöte – Planeras 17/4 18.30 
 
Maria lägger in texten i dokument. 
 
Magnus försöker få kontakt med Kristian Balac. 
 
Borås Bandy (Magnus och Tomas) var med på ”Hållbar sponsring” 
 
Intäkten för senaste försäljning av Kakservice gav klubben en intäkt på 
12.215kr.  
 
 
 

o Nästa möte 
Tisdag 2 maj 18.00 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


